

Արմեն Մարտիրյան, պ.գ. թ., դոցենտ
06.07.1976

E-mail: mararmts@yahoo.com.



Կրթություն

1998 թ. ավարտել է ԵՊՀ պատմության ֆակուլտետը: 1998-2001 թթ. սովորել է ՀՀ ԳԱԱ ասպիրանտուրայում: 2002 թ. պաշտպանել է թեկնածուական ատենախոսություն «Ռուսաստանի քաղաքականությունը Հայկական հարցում 1915-1917 թթ.» թեմայով, ստանալով պատմական գիտությունների թեկնածուի գիտական աստիճան:

Աշխատում է «Հայոց ցեղասպանության հետևանքների հաղթահարման պատմական և իրավաքաղաքական հիմքերը» դոկտորական ատենախոսության վրա:

Աշխատանքային փորձ

1998-2004 թթ. աշխատել է ՀՀ ԳԱԱ Հայոց ցեղասպանության թանգարան-ինստիտուտում որպես կրտսեր գիտաշխատող, գիտաշխատող, ավագ գիտաշխատող:

2004 թ.-ից դասավանդում է Ռուս-հայկական (Սլավոնական) համալսարանում, «Համաշխարհային քաղաքականության և միջազգային հարաբերությունների» ամբիոնի դոցենտ է:

2004-2007 թթ. աշխատել է «Մխիթար Գոշ» հայ-ռուսական միջազգային համալսարանում որպես ուսումնական գծով պրոռեկտոր:

2008 թ.-ից աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ Պատմության ինստիտուտի «Հայկական հարցի և Հայոց ցեղասպանության պատմության» բաժնում որպես ավագ գիտաշխատող, իսկ 2011 թ.-ից որպես բաժնի վարիչ:

Հեղինակ է վեց մենագրությունների, չորս գրքերի և երեք տասնյակից ավել գիտական հոդվածների:

Հրատարակված աշխատություններ

1. Армянский вопрос и политика России (1915-1917 гг.), Издательство Музея-института Геноцида армян НАН РА, Ер., 2003, 482 с.
2. Проблема Геноцида армян в современной геноцидологии, Издательство Российско-Армянского (Славянского) университета, Ер. 2010, 79 с.
3. Հայոց ցեղասպանության հետևանքների հաղթահարման հիմնախնդիրներն ու պատմաիրավական հիմնավորումները, ՀՀ ԳԱԱ Պատմության ինստիտուտի հրատարակչություն, Եր., 2014, 332 էջ:

4. Հայոց ցեղասպանության գործով միջազգային դատարան դիմելու հիմքերն ու հնարավորությունները, «Տիր» հրատարակչություն, Եր., 2014, 216 էջ:
5. Հայոց ցեղասպանության նյութական հետևանքների հաղթահարման հիմնահարցը, ՀՀ ԳԱԱ Պատմության ինստիտուտի հրատարակչություն, Եր., 2015, 134 էջ:
6. Հայոց ցեղասպանության հիմնահարցը համաշխարհային քաղաքականության ազդեցիկ դերակատարների՝ Թուրքիայի հետ հարաբերությունների համատեքստում, «Տիր» հրատարակչություն, Եր., 2015, 220 էջ:

Գիտական հետաքրքրությունների շրջանակ

Հայ-ռուսական հարաբերությունների պատմություն, Հայկական հարցի և Հայոց ցեղասպանության պատմություն, մասնավորապես՝ Հայոց ցեղասպանության հետևանքների հաղթահարման հիմնահարցեր:

Օտար լեզուների իմացություն

Ռուսերեն, անգլերեն,

Համակարգչային իմացություններ

MS Office

Армен Марукян, к.и.н., доцент

06.07.1976

E-mail: mararmts@yahoo.com.



Образование

1998 г. окончил Исторический факультет Ереванского государственного университета. В 1998-2001 гг. обучался в аспирантуре Музея-института Геноцида армян НАН РА. В 2002 г. защитил диссертацию по теме «Политика России в Армянском вопросе в 1915-1917 гг.», получив ученую степень кандидата исторических наук.

Работает над докторской диссертацией по теме «Исторические и политико-правовые основы преодоления последствий Геноцида армян».

Профессиональная деятельность

В 1998-2004 гг. работал в Музее-институте Геноцида армян НАН РА младшим научным сотрудником, научным сотрудником, старшим научным сотрудником.

С 2004 г. преподает в Российско-армянском (Славянском) университете, является доцентом кафедры «Мировой политики и международных отношений».

В 2004-2007 гг. работал проректором по учебной части в Армяно-российском университете «Мхитар Гош».

С 2008 г. работает в Институте истории НАН РА старшим научным работником, а с 2011 г. является заведующим отделом «Истории Армянского вопроса и Геноцида армян».

Автор шести монографий, более трех десятков научных статей и составитель четырех сборников документов.

Основные Публикации

1. Армянский вопрос и политика России (1915-1917 гг.), Издательство Музея-института Геноцида армян НАН РА, Ер., 2003, 482 с.
2. Проблема Геноцида армян в современной геноцидологии, Издательство Российско-Армянского (Славянского) университета, Ер. 2010, 79 с.

3. Проблемы и историко-правовые обоснования преодоления последствий Геноцида армян. Издательство Института истории НАН РА, Ер., 2014, 332 с.
4. Основания и возможности обращения в Международный суд по делу Геноцида армян. Издательство «Тир», Ер., 2014, 112 с.
5. Проблема преодоления материальных последствий Геноцида армян. Издательство Института истории НАН РА, Ер., 2015, 134 с.
6. Проблема Геноцида армян в контексте отношений влиятельных акторов мировой политики с Турцией. Издательство «Тир», Ер., 2015, 97 с.

Область Научных Интересов

История армяно-российских отношений, история Армянского вопроса и Геноцида армян, в частности – проблемы преодоления последствий Геноцида армян.

Знание иностранных языков

Русский, английский.

Компьютерные навыки

MS Office

Armen Marukyan, Phd. of History, Associate professor

06.07.1976

E-mail: mararmts@yahoo.com.



Education

In 1998 graduated Faculty of history of Yerevan state university.

In 1998-2001 – postgraduate study of the Museum-institute of Armenian Genocide of NAS RA.

In 2002 protected a dissertation on the subject "Policy of Russia in the Armenian Question in 1915-1917", having received an academic degree of Phd. of History.

Works on the doctoral dissertation on the subject "Historical and Political and Legal Bases of Overcoming of Consequences of the Armenian Genocide".

Professional Experience

In 1998-2004 worked in the Museum-institute of Armenian Genocide of NAS RA as junior researcher, research associate, senior research associate.

Since 2004 teaches at the Russian-Armenian (Slavonic) university, is the associate professor of "World politics and international relations".

In 2004-2007 worked as the vice rector for a teaching department at the Armenian-Russian university "Mkhitar Gosh".

Since 2008 works at Institute of history of NAS RA as the senior scientist, and since 2011 is the head of department of "History of the Armenian question and Armenian Genocide".

Author of six monographs, more than three tens scientific articles and author of four collections of documents.

Published works

1. Armenian Question and Policy of Russia (1915-1917), Publishing House of Museum-institute of Armenian Genocide of NAS RA, Yerevan, 2003, 482 pages.
2. The Problem of Armenian Genocide in Modern Genocidology, Publishing House of Russian-Armenian (Slavonic) university, Yerevan, 2010, 79 pages.

3. Problems and Historical-legal Opportunities of Overcoming of Consequences of the Armenian Genocide. Publishing House of Institute of history of NAS RA, Yerevan, 2014, 332 pages.
4. The Basis and Opportunities of Applying to International Court on the Case of the Armenian Genocide Yerevan, «Tir» Publishing House, 2014, 100 pages.
5. The Problem of Overcoming of Material Consequences of Armenian Genocide. Publishing House of Institute of history of NAS RA, Yerevan, 2015, 134 pages.
6. The Problem of Armenian Genocide within the Context of Relations between the Influential Actors of World Politics and Turkey. Yerevan, «Tir» Publishing House, 2015, 97 pages.

Scientific interests

History of the Armenian-Russian relations, history of the Armenian question and Armenian Genocide, in particular – problems of overcoming of consequences of the Armenian Genocide.

Knowledge of foreign languages

Russian, English.

Computer knowledge

MS Office